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Dear President, 

We have chosen this year for the Congrès de l'ADF, our Annual Dental Meeting organised in Paris in the last week of November (28 Nov. 2 Dec. 2017), to pay special attention to our English-speaking colleagues. Consequently, we have increased the number of international scientific sessions. 
Seventeen lectures in English (click here to view the details) will thus be included in the 2017 programme. We would very much like to bring this exceptional programme to the attention of your members and would be grateful if you could publish a link to the ADF Meeting website http://www.adfcongres.com/en/ on your own website.  

We thank you for your consideration and look forward to hearing back from you in the next few days. 
Kind regards, 

Joël Trouillet & Jean-Patrick Druo
ADF Secretaries General
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Chère Présidente, cher Président,  

Nous avons choisi cette année pour notre Congrès, qui se tiendra du 28 novembre au 2 décembre prochain à Paris, d'accorder un accueil tout particulier à nos confrères étrangers anglophones et avons multiplié à leur intention les séances scientifiques internationales. 
Ainsi, 17 conférences seront proposées en anglais (cliquez ici pour voir le détail). Nous aimerions attirer l'attention de vos membres sur ce programme exceptionnel et vous serions reconnaissants de publier sur votre site internet un lien vers les pages Congrès de notre site ADF : http://www.adfcongres.com/en/

Dans l'attente de votre réponse qui, nous l'espérons, sera positive, nous vous prions de recevoir, chère Présidente, cher Président, l'expression de nos salutations confraternelles. 

Joël Trouillet et Jean-Patrick Druo 
Secrétaires généraux de l'ADF
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